
 
 
 
 
 

Verksamhetsberättelse för Rotary Uppsala verksamhetsåret 2017-2018 
 
Styrelsen har bestått av Louise Bodegård, president, Maria Masoomi, förutvarande 
president, Jan Henningsson, tillträdande president, Sten Ström, sekreterare, Carin Bergh 
Wihed, klubbmästare och Hans-Gösta Warngren, skattmästare. 
 
Styrelsen har haft tolv sammanträden varav två per capsulam. Arbetet i styrelsen har 
präglats av tre frågor: 
förändrade stadgar för klubben 
samverkan med Rotaryklubbar i Rumänien och  
möjligheter att starta en satellitklubb i Gottsunda.  
 
I stadgearbetet har styrelsen haft stort stöd av att få konsultera vår hedersmedlem Torgny 
Håstad. Stadgarna antogs efter behandling vid två medlemsmöten under hösten, det ena i 
anslutning till årsmötet, och en justering skedde vid extra medlemsmöte under våren, i 
anslutning till budgetmöte. 
 
När det gäller Gottsundaklubben har Anders A Aronsson, som genom transfer blivit medlem 
i vår klubb under hösten 2018, biträtt med många värdefulla insatser. 
 
I styrelsens kontakter med klubbar i Rumänien har vår medlem Dinu Dunca lagt ner 
oförtröttligt engagemang och arbete. 
 
Styrelsen har varit representerad vid gemensamma föreningsstämmor inom rotarydistriktet 
och vid presidentsamrådsmöten mellan klubbarna i Uppsala, Knivsta och Östhammar. 
 
Klubben har hållit årsmöte under hösten i enlighet med då gällande stadgar och budgetmöte 
under våren, i enlighet med nu gällande stadgar.  
 
Fyra nya medlemmar har klubben haft glädjen att välkomna och de har hållit sina intressanta 
egoföredrag. Dessa föredrag och alla de övriga föredrag, som vi inom klubben haft förmånen 
att lyssna till under verksamhetsåret – oftast med suverän musikalisk introduktion – , bidrar i 
hög grad till våra trivsamma onsdagsluncher.  
 
 Utöver nätverkandet vid klubbmötena har många av våra medlemmar engagerat sig i, och 
på klubbens vägnar drivit frågor som klubben på olika sätt vill stödja. Det gäller vårt 
mångåriga deltagande i Mutomoprojektet, vårt stöd till Polio Plus-arbetet bl a genom den 
årliga konserten, värdfamiljers medverkan i Rotary Peace Program och samarbete med 
Diakonicentrum för aktiviteter för äldre, för att nämna några exempel. Det gäller också 
sådant, ofta ”tyst” arbete, som att stödja styrelsen i IT-frågor, inte minst när det gällde den 
anpassning som vi behövde göra till de nya EU-gemensamma regleringar – GDPR – som 
infördes under året.  



 
Till alla dem som under året, inom eller utom klubbens olika kommittéer, har arbetat för vår 
klubb i god rotaryanda vill jag rikta mitt varma tack. Jag vill också tacka styrelseledamöterna 
för ett utmärkt samarbete och alla medlemmar för ert förtroende att få vara klubbens 
president 2017-2018. 
 
Uppsala i november 2018 
 
 
Louise Bodegård 


